
Zápis ze setkání skupiny komunitního plánování 5. 9. 2023 

 

Přítomni zástupci Fokus Liberec, Tulipán, PO nemocnice Liberec,  Domov Harcov. ( Viz prezenční 

listina).  

 

 

Obsah: 

Téma optimalizace základní sítě a stále stoupajících nároků na  administrativu. Dále bylo diskutováno 

téma týkající se hranic efektivity v sociálních službách. 

Situace v psychiatrii:  Psychiatrickému oddělení  chybí aktuálně tři lékaři.  Fokus Liberec přijal na plný 

úvazek psychiatra do ambulance.  Ambulance bude fungovat vždy pondělí, úterý, čtvrtek. Ve zbývající 

dny bude lékař  v terénu společně s multidisciplinárním týmem.  Zatím přijímá pacienty bez 

ambulantního lékaře (nikoliv ty, kteří chtějí změnu lékaře). MUDr. Jouzová zůstává ve Fokusu  na 

úvazek 0.4. Ve spolupráci s psychiatrickým oddělením a nemocnicí je snaha  vytvořit podmínky pro 

další lékařku se specializací psychiatrie z Ukrajiny k získání kvalifikace v ČR.   

 Paní Morávková z telefonické krizové linky byla přijata jako další člen skupiny. (Paní Marešová se 

představila na skupině v květnu a své přání účasti na skupině potvrdila před posledním setkáním. 

Z rodinných důvodů se však vlastní schůzky nemohla zúčastnit)  

Prosba směrem k Tulipánu  -účast  jedné stabilní osoby na KP. 

https://www.liberec.cz/cz/obcan/aktuality/zpravy-z-mesta/aplikace-marushka-vylepsi-liberec.html 

A ještě děkuji paní Herčíkové za odkaz  na který můžeme posílat městu informace o nepořádku ve 

městě. Což bylo jedno z diskusních témat a jistě se jedná také o téma komunitní.  

 

Zapsala Jana Horáková  
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